
 

Treść interpelacji radnego Krzysztofa Strzałkowskiego   
w sprawie infrastruktury łączności w Pawilonie Głównym Mazowieckiego Centrum 
Neuropsychiatrii w Zagórzu 

Proszę o informację czy Samorząd Województwa Mazowieckiego zamierza zadbać o 
infrastrukturę łączności w Pawilonie Głównym Mazowieckiego Centrum Neuropsychiatrii w 
Zagórzu, w którym są ogromne kłopoty z zasięgiem GSM oraz nie ma połączenia Wi-Fi. 

Ponadto, proszę o informacje czy zostaną zrealizowane prośby rodziców oraz małych pacjentów, 
by zostały postawione ławki, na których można odpocząć czy posiedzieć z odwiedzającymi. Jeśli 
tak, to proszę o podanie terminu i przewidzianych kosztów na powyższe inwestycje. 

 

  


